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 Verslag 
 

Vergadering  Regiegroep  

Gehouden op  23 september 2019 
Opgemaakt door Berry van ‘t Westeinde 
Aanwezig  Liselotte Franssen (voorzitter), Sjaak Sperber, Piet Verheijen, Trix Vissers, 

Christel van Neerven, Berry van ’t Westeinde (griffier), Bert Schellekens en 
Piet Poos (college),  Jolie Hasselman (secretaris) 

Afwezig  Mark van Oosterwijk 
 
 
1. Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Vaststellen verslag en doornemen actielijst vorige vergadering. 
Het verslag wordt vastgesteld. 
Naar aanleiding van de acties: De griffier wordt gevraagd om met Stijn van den Brekel contact op te 
nemen over het agenderen insecten. 
Wethouder Piet Poos geeft aan dat er een raadsinformatiebrief klaarligt over de evaluatie 
Tilburgseweg. Deze volgt.  
 
3. Lange(re) termijnplanning 
Bij de planning zijn geen inhoudelijke opmerkingen.  
Piet Verheijen geeft aan dat het format zijns inziens niet compleet is. Er ontbreken onderwerpen. 
Sjaak Sperber geeft aan dat 8 oktober nog steeds als datum voor beeldvorming op de planningslijst 
staat. Als planningen wijzigen moet dit overal worden aangepast. 
Wethouder Piet Poos geeft aan dat het voorstel Maatpact nog niet regionaal is afgekaart. 12 
september is RIB gestuurd over begroting jeugdzorg. Wanneer wordt deze behandeld?  
De griffier legt uit dat de lijst ingekomen stukken voor de komende vergadering wordt gesloten na 
vaststelling in de regiegroep en verzending van de stukken aan de raad. De raad neemt enkel kennis 
van raadsinformatiebrieven.  
  
4. Voor raadsprocedure aangeboden onderwerpen + advies griffier 
De griffier informeert de regiegroep over een ingekomen initiatiefvoorstel van het CDA voor wijziging 
van de verordening bezwaarschriften door toevoeging van een schikkingsgesprek. Dit moet volgens 
het Reglement van Orde dan geagendeerd worden voor de volgende besluitvormende vergadering. 
Dat is een hamerraad (22/10), of de begrotingsvergadering (12/11). De raad kan het doorverwijzen 
naar een (volgens het oude Reglement) commissievergadering – dat zou nu waarschijnlijk 
oordeelsvormend zijn. Zou er direct ruimte zijn voor oordeelsvormend agenderen? 
De regiegroep concludeert dat 8 oktober wordt ingericht als oordeelsvormende vergadering, zodat er 
na de herfstvakantie ruimte is voor behandeling van de begroting. Aan het eind van deze week wordt 
een begroting met ongewijzigd beleid ontvangen. Hierover kunnen al technische vragen worden 
gesteld. Op 11 oktober ontvangt de raad een zogenaamde eerste begrotingswijziging, waarin onder 
andere op basis van de meedenksessie de keuzes voor de bezuinigingen worden gemaakt. De 
regiegroep constateert dat het wenselijk is om meer ruimte te hebben tussen beeldvormende 
behandeling en de oordeelsvormende vergadering – zodat er o.a. ook moties/amendementen 
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kunnen worden voorbereid. Daarom wordt besloten om een extra oordeelsvormende vergadering 
over de begroting te plannen op dinsdag 29 oktober 2019.  
Verder wordt besloten om op maandag 14 oktober om 17.30 uur een extra regiegroep te plannen 
om op basis van het ontvangen bezuinigingsvoorstel (eerste begrotingswijziging) te besluiten hoe de 
behandeling van de begroting exact gaat verlopen. De opmerkingen die per mail zijn ontvangen van 
Stijn van den Brekel worden hierbij betrokken. De griffie gaat al wel de gewijzigde data 
communiceren. 
 
Oordeelsvormende vergadering 8 oktober 
Christel van Neerven constateert dat de concept-agenda voor de oordeelsvormende vergadering 8 
oktober al erg vol is.  
Sjaak Sperber geeft aan dat de regiegroep kan bepalen dat de agenda geen ruimte meer heeft. 
Wethouder Poos geeft aan dat het raadsvoorstel voor Maatpact niet gehaald kan worden. Het 
voorstel zal nauwelijks gevolgen hebben voor de begroting. In principe is dit minimaal een budgettair 
neutraal verhaal. Het Maatpact is Sociaal Domein breed.  
De voorzitter geeft aan dat de vraag is of het voorstel Bacaertlant voldoende is om te besluiten. 
Hebben de stukken voldoende body om te bespreken? Zijn de juiste voorwaarden genoemd? 
Het voorstel bevat een aantal elementen die niet de bevoegdheid van de raad zijn. Ook staat in het 
voorstel dat zowel wordt kennisgenomen van het voorstel als dat het wordt vastgesteld.  
Conclusie: wethouder Bert Schellekens zegt toe dat het raadsvoorstel Bacaertland wordt nog 
aangepast, zodat het vooral ingaat op de taak en rol van de raad. 60 minuten behandeltijd voor dit 
raadsvoorstel is maximaal. Van het biodiversiteitsteam is een reactie ontvangen. Met hen wordt 
contact opgenomen, in verband met de mogelijke wens om gebruik te maken van het spreekrecht. 
De voorzitter van dienst ontbreekt nog in de agenda. Met de voorzitter wordt nog contact 
opgenomen. Ook wordt de voorzitter in de toekomst standaard opgenomen in de agenda. 
 
Beeldvormende vergadering 22 oktober 
Deze agenda wordt nader ingevuld wanneer het voorstel voor de eerste begrotingswijziging bekend 
is. Dan kan beter worden ingeschat welke nadere informatie de raad nodig heeft. 
De volgorde van de agendapunten wordt omgedraaid. Er wordt begonnen met de presentatie over 
de burap. Deze moet dan wel strak in de toebedeelde tijd worden gepast, zodat om 20.30 uur met 
beeldvorming begroting kan worden begonnen.  
 
Hamerraad 22 oktober 
De regiegroep concludeert dat het rapport Wmo met het positieve advies van het audit-comité naar 
de hamerraad kan. De nota Veiligheidsbeleid geeft een mooi integraal beeld. Zowel uit de raad als bij 
gesprekken met inwoners op de meedenksessie is gebleken dat er niet echt een urgent 
veiligheidsprobleem is dat bespreking of bijsturing noodzakelijk maakt. Het voorstel kan dus als 
hamerstuk worden doorgeleid.  
Van de accountant is deze week de opdrachtbevestiging ontvangen. Het audit-comité heeft 
geadviseerd. Dit voorstel kan ook worden geagendeerd voor de hamerraad 22 oktober.  
Met betrekking tot het raadsvoorstel aanpassing Gemeenschappelijke Regeling Hart van Brabant 
concludeert de regiegroep conform het advies van de griffie dat de wijziging zelf niet tot discussie 
leidt. 
 
Besluitvormende vergadering 12 november 
De agenda wordt iets korter. Voorgesteld wordt de vergadering om 17.00 uur te laten beginnen. 
Bedoeling is om eerst de reguliere agendapunten af te werken (Bacaertland, Goirle aan de Slag en 
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bestuursrapportage) en daarna met de begroting te beginnen. De griffie moet zorgen voor een 
maaltijd tijdens de schorsing. 
 
5. Voorstel nieuwe indeling lijst ingekomen stukken en AVG 
De regiegroep stemt in met het voorstel. Er zijn nog wel veel sub-categorieën. Gekeken wordt of dit 
werkt. Zo nodig kan er altijd bijgeschaafd worden. 
 
6. Nieuwe ingekomen stukken voor raadsvergadering van 12 november 2019 
Opgemerkt wordt dat agendapunt 6 ontbreekt op internet. Er zijn geen opmerkingen. 

 
7. Doornemen overzichten toezeggingen/moties/raadsvragen 
De regiegroep neemt kennis van de overzichten. Door Stijn van den Brekel is via de mail opgemerkt 
dat naar zijn mening de motie gratis OV niet goed is afgewerkt. Over de afdoening van de motie gaat 
de regiegroep niet. De afdoening van de motie betreft de inhoud. De regiegroep kan daarover ook 
geen afspraken maken met het college. De indiener is zelf verantwoordelijk voor het bewaken. Het 
raadslid kan zelf aanvullend vragen stellen / het college aanspreken op de uitvoering van de motie. 
 
8. Terugkoppeling uit / naar andere gremia 
Geconcludeerd wordt dat de participatieraad op een moment dat daarvoor ruimte is op de agenda 
kan worden gezet – nu is daar in verband met de begroting geen tijd voor . Opgemerkt wordt dat het 
gesprek niet te veel over het jaarverslag moet gaan. Voor de raad is het interessant om vooruit te 
kijken naar bijvoorbeeld inclusie en participatie. 
 
9. Vaststellen jaarplanning gemeenteraad 2020 
Gevraagd wordt waarom op woensdag 13 mei de regiegroep vergadert? Waarom niet op de 
maandag de 11e? 
Waarom zijn alle werkgroepen op maandag gepland? De planning voor beeld- oordeel- en 
besluitvorming wordt vastgesteld en kan gecommuniceerd worden. Verzocht wordt om nog goed te 
kijken naar de andere vergaderingen. 

 
10. Wat verder ter tafel komt 
Christel van Neerven vraagt aandacht voor de aansluiting met de Jeugdgemeenteraad. De rest van de 
regiegroep onderschrijft dit.  
Piet Poos antwoordt dat de nieuwe jeugdgemeenteraad binnenkort wordt geïnstalleerd. Er wordt 
gezocht naar kruisbestuiving met de gemeenteraad.  
 
Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter om 18.55 uur de vergadering. 
 
 
Actielijst regiegroep bijgewerkt t/m:  (grijs is afgewerkt) 

Nr. Datum Wie? Wat? Afdoening 

1.  23/9/2019 Griffier Behandeling begroting 
Plannen van een extra 
vergadering regiegroep op 14 
oktober, 17.30 uur 

 

2.  23/9/3019 Wethouder 
Schellekens 

Raadsvoorstel Bacaertlant 
Het raadsvoorstel wordt voor 
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Nr. Datum Wie? Wat? Afdoening 

26 september aangepast aan 
behoefte van de raad. 

3.  23/9/2019 Griffier Planning 
Planning beeld- oordeel en 
besluitvorming communiceren. 
Nog kijken naar de planning 
overige bijeenkomsten. 

 

4.  21/5/2019 Wethouder 
Poos 

Wat verder ter tafel komt - 
Evaluatie Tilburgsweg 
Bereidt een voorstel voor over 
het soort evaluatie voor de 
Tilburgseweg. 

In eerste instantie was de 
gedachte om dit te doen na 
afronding van het gehele 
project. Aangezien 
voortgang afhangt van 
ontwikkeling van het stuk 
terrein op de hoek 
Tilburgseweg-Kalverstraat 
kan dit nog lang gaan duren. 
Om "momentum' te 
behouden (en lessons 
learned mee te nemen in de 
aanloop naar en uitvoering 
van het tweede deel van het 
project!) is het wellicht een 
optie een tussentijdse 
evaluatie te plannen. Hierbij 
zal dan enerzijds worden 
gekeken naar het 
verkeerscirculatieplan en 
anderzijds naar de fysieke 
herinrichting van de 
Tilburgseweg. 
Afdelingshoofd REB neemt 
dit mee in het PoHo overleg. 
23/9: raadsinformatie volgt 
binnenkort 

5.  11-02-2019 Stijn vd 
Brekel 

Beeldvorming over insecten 
Stijn zorgt voor een document 
dat als basis kan dienen voor 
een gesprek hierover 

n.t.b. 
24/9 griffier neemt contact 
op met Stijn van den Brekel 

6.  12 aug 2019 Driehoek Lange(re) termijnplanning 
Driehoek zorgt voor volgende 
vergadering voor aanpassing 
van de planning conform de 

Bijgewerkte planning is 
toegevoegd 
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Nr. Datum Wie? Wat? Afdoening 

door de regiegroep geuite 
wensen. 

7.  12 aug 2019 Griffier Overzicht toezeggingen/moties 
Bezien zal worden hoe deze 
goed geadministreerd en 
gevolgd kunnen worden. 

23/9: Afspraak met 
secretaris 30/9. Wordt in 
brede zin bekeken 

 


